

快速使用指南

主页

1. 登录框

尽管任何人都可以检索、浏览及查看摘要，但是注册成为Wiley用户，您可以保存常用的出版物名称及检索，同时设置电子邮件提醒。

2. 未注册用户可以点击这里进行注册。

3. Athens、Shibboleth及机构登录。

4. 检索区域

直接从主页运行一个简单的检索，也可以直接转到高级检索或已保存的检索页面。

5. 按字母顺序或按学科类别浏览出版物。

6. 查看定价、作者服务、培训及用户指南等资源。

The screenshot shows the Wiley Online Library homepage. At the top left is the Wiley logo and the text 'WILEY ONLINE LIBRARY'. Below this is a navigation bar with links for 'PUBLICATIONS', 'BROWSE BY SUBJECT', 'RESOURCES', and 'ABOUT US'. A central banner reads 'WILEY ENABLES DISCOVERY' with the tagline 'Share knowledge across disciplines, professions and borders'. The page is divided into several sections: '4. SEARCH' with a search box and radio buttons for 'All content' and 'Publication titles'; '5. BROWSE' with a list of subject categories; and '6. RESOURCES' with links for 'Training', 'For researchers', 'For librarians', 'For societies', and 'For authors'. In the top right corner, there is a '1. LOGIN' section with input fields for 'Enter e-mail address' and 'Enter password', and a 'REMEMBER ME' checkbox. To the right of the login section are links for '2. NOT REGISTERED? FORGOTTEN PASSWORD?', '3. INSTITUTIONAL LOGIN >', and '6.'.

注：

快速使用指南

> 高级搜索

1. 点击这里了解检索小贴士。
2. 从下拉菜单中选择布尔运算符AND、NOT、OR，和/或直接在文本框键入布尔运算符。
3. 特定选项可以限制特定的检索范围。
4. 添加其他检索列。
5. 添加更多检索列。
利用日期选项缩小检索范围。

Advanced Search [1. Search Tips >](#)

SEARCH FOR

2.	<input type="text" value="psa"/>	Keywords 3.	<input type="text" value="Keywords"/>
AND	<input type="text" value="prostate and cancer"/>	Abstract	<input type="text" value="Abstract"/>
AND	<input type="text" value="diagnosis"/>	Abstract	<input type="text" value="Abstract"/>

[Add another row >](#) 4.

5. ADDITIONAL CRITERIA

Date Range

All Dates

In the last

Between

Please enter 4-digit years.

- All Fields
- All Fields
- Publication Titles
- Article Titles
- Author
- FullText
- Abstract
- Author Affiliation
- Keywords
- Funding Agency
- ISBN
- ISSN
- Article DOI
- References

[Search](#)

注:

快速使用指南

> 结果列表及访问图标

检索结果页面提供许多组织和检索内容的选项。

1. 按照匹配程度和时间对检索结果进行排序
2. 编辑检索
3. 保存检索结果到您的文档
4. 按出版物的类型筛选
*在线参考工具书被包含在图书类别中。
5. 选择一个或多个检索结果保存到您的文档或导出引用记录
(支持PlainText/EndNote/ReferenceManager/RefWorks)
6. 挂锁图标说明了文章或章节的访问权限:

-  所有用户均免费访问
-  [OnlineOpen](#)用户免费访问
-  当前订阅用户免费访问

Search Results

There are 75 results for: *psa in keywords AND prostate and cancer in Abstract AND diagnosis in Abstract* 1.

Sort by

5. Select All

VIEW [1 - 20](#) | [21 - 40](#) | [41 - 60](#) | [61 - 75](#)

2. 3.

6.  **Measurement of complexed PSA in the differential diagnosis between prostate cancer and benign prostate hyperplasia** 4. **FILTER LIST**

THE PROSTATE
Volume 42, Issue 3, 15 February 2000, Pages: 181–185, Xavier Filella, Juan Alcove Rafael Molina, Juan Manuel Corral, Pablo Carretero and Antonio Manuel Ballesta
Article first published online : 18 JAN 2000 12:00AM EST, DOI :
10.1002/(SICI)1097-0045(20000215)42:3<181::AID-PROS3>3.0.CO;2-M
[Abstract](#) | [PDF\(183K\)](#) | [References](#)


 **Population-based prostate-specific antigen testing in the UK leads to a stage migration of prostate cancer** 4. **PUBLICATION TYPE**

BJU INTERNATIONAL
Volume 104, Issue 11, December 2009, Pages: 1592–1598, Alison L. Moore, Polyxeni Dimitropoulou, Athene Lane, Philip H. Powell, David C. Greenberg, Clement H. Brown, Jenny L. Donovan, Freddie C. Hamdy, Richard M. Martin and David E. Neal
Article first published online : 22 JUN 2009 12:00AM EST, DOI :
10.1111/j.1464-410X.2009.08652.x
[Abstract](#) | [Full Article \(HTML\)](#) | [PDF\(246K\)](#) | [References](#)

 **The role of prostate-specific antigen in the chemoprevention of prostate cancer**

JOURNAL OF CELLULAR BIOCHEMISTRY

Journals (148)
Books (4)
Database (0)
Lab Protocols (0)

[Home](#) [Advanced search](#) [Results lists](#) [Articles and chapters](#) [My Profile](#) 

注:

快速使用指南

> 文章及章节

期刊文章及图书章节有相似的页面布局及功能。

1. 左边菜单提供快速访问期刊/图书的工具。
2. 浏览期刊、文章、章节及目录。
3. 订阅或续订访问权限。
4. 作者、期刊或图书信息及特殊功能部分（如适用）。
5. 链接至卷/期或图书目录页。
6. 扩大到引用查看、作者、出版物及资金信息。
7. 访问图标——表明了您是否可以查看文章或章节的全文。
8. 特定出版物检索功能。
9. 文章或章节工具。
10. 查看摘要/概要、全文、参考文献、图、表、支持信息及引用追踪信息。
11. 链接到相关内容。

The screenshot shows the article page for "Export chaperone SecB uses one surface of interaction for diverse unfolded polypeptide ligands". The page layout includes a left sidebar with navigation tools, a main content area with article details and abstract, and a right sidebar with search and article tools. Numbered callouts (1-11) point to specific elements: 1. Journal Tools (RSS, Save to Profile, E-mail Alerts); 2. Journal Menu (Home, Issues, Articles, Access, Contributors, About, Features); 3. Find Issues; 4. Find Articles; 5. Get Access; 6. For Contributors; 7. Article title and authors; 8. Issue information; 9. Article Tools; 10. Abstract and keywords; 11. Find more content links.

注：

快速使用指南

> 我的文档

1. 管理保存的文章/章节、出版物及检索。
2. 管理内容及检索电子邮件提示信息及提示偏好。
3. 提示管理
可编辑帐户信息、跟踪订单及订阅信息。
4. 激活购买的访问权限、学协会访问权限以及试用权限。
5. 激活或刷新漫游访问。

MY PROFILE HOME

My Profile Home

ACCOUNT

Account Information 3.
Edit Login Information
Orders & Subscriptions
National Provision

ACCESS

Subscription Access 4.
Society Membership
Trial Access
Roaming Access 5.

SAVED

Saved Articles/Chapters
Saved Publications
Saved Searches
Alert Manager 2.

My Profile

Nigel Thompson
nigel.thompson@wiley.com

This is your personal profile area for Wiley Online Library. Use the menu on the left to orders and subscriptions, and update your account details.

Saved Items and Alerts

Saved Articles (8) 1.

Saved Publications (10)

Saved Searches (2)

Content Alerts 2. Sort by: Most Recent

You can sign up to receive an e-mail alert containing the table of contents for any Wiley Online Library journals. Simply find publications of interest using Publications A - Z or Browse by Subject and choose "Get E-mail Alert" from the Journal Tools menu. For journals publishing Accepted and Early View articles, these will be included in your e-mail alerts.

[Journal of Computer Assisted Learning](#) JOURNAL

Search Alerts Sort by: Most Recent

You can be notified by e-mail when a new papers are published that match your search criteria. Simply conduct a search and choose "Save Search" on the Search Results page.

[global in Keywords OR international in Keywords AND education in Keywords](#)

[Home](#) [Advanced search](#) [Results lists](#) [Articles and chapters](#) [My Profile](#)

注: